
 

Vejlaug - Vejmøde 5/6/2022  

Referat 

1. Formandens beretning: 

Stor tak til Bent og skilteudvalget for deres arbejde med skiltning. 

Vejens forfatning er god. 

Vi har i år haft mange udgifter til grus og stenmaterialer og vejen er bedre rustet mod vand end 

tidligere. Der skal lægges et ekstra toplag på, gerne med leret grus, så vi får kørt vejen fast, så vi har 

en vej, der er godt rustet mod de voldsomme regnskyl, vi får.  

Der er enighed om, at planen for vejen fortsættes der med. 

Asfaltstykket ved vandværket er stadig i dårlig forfatning – Peter Normann tager på sig at prøve at 

starte en dialog med dem igen. De har aldrig deltaget i vedligeholdelse af hele vejen. 

Der spørges til bump ved Brønshøj Gård– der er lagt et kort bump i stedet for et langt med plateau, 

som tidligere aftalt.  

Forurening ved Lundbeck: Thomas Scheel og Jesper lægger op til, at vi får en advokat til at sende et 

brev til kommunen for at få at vide, hvilke tiltag kommunen har iværksat for at få fjernet den 

forurening, der ligger i de øvre jordlag, inden vores grundvand bliver forurenet.  

Det aftales at Thomas, med evt. support fra Peter N. vil stå for at kontakte advokat og undersøge 

hvad omkostning vil være. Der gives ok til et budget på max 15.000. 

2. Godkendelse af regnskab 

Årets resultat er -33.078.  

Dette er drevet af den store renovation af vejen og indkøb af skilte. 

 

Afstemning om hvordan kontingent skal opkræves: 

1. Kontingent pr. parcel  –  15 stemmer for 

2. Kontingent pr. parcel med hus på – 2 stemmer for 

Kontingent skal derfor opkræves pr. parcel 

3. Fastsættelse af kontingent 

Der er enighed om, at kontingentet sættes op til 2.000 kr. svarende til dette års udgifter 

 

4. Valg af bestyrelse 

Jesper, Lars og Morten genopstiller.  

Alle genvalgt. 

 

5. Eventuelt 

Bænkudvalg – Der er ønske om, at vi skal have genetableret bænk ved skrænten. Jan vil gerne stå 

for det. Han undersøger muligheder og omkostninger. 

Gamle skilte – Jan har fået lov at få de gamle skilte.  

Badebro – Bent må undersøge mulighederne, men der var en del skepsis overfor projektet. 



Høje træer – Der opfordres til at tage hensyn til hinanden ift. høje træer. 

Arbejdsgruppedag – Niels foreslår, at vi har en årlig arbejdsdag til at udføre nogle af de opgaver, 

der skal klares årligt. Gruppe på 4 tager det første år – (Niels, Peter S., Peter N. og Jan) 

Kæde ved nedkørsel til stranden – Der var forslag om kæde/snor, som kan begrænse trafikken ned 

ad vejen til stranden. Det aftales, at vi ser om det Blind-vej skilt, vi har fået op, vil hjælpe. 

Rabat ved vejen – Rabatten mindskes år efter år, den bliver lidt efter lidt til mark. Jesper vil tage en 

snak med drengene på gården. 

 

 

 


